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Ministerraad van 20 juli 2005

De Ministerraad vergaderde op woensdag 20 juli 2005, Wetstraat 16, vanaf 9u30, onder het
voorzitterschap van Eerste Minister Guy Verhofstadt.

De Ministerraad vergaderde op woensdag 20 juli 2005, Wetstraat 16, vanaf 9u30, onder het
voorzitterschap van Eerste Minister Guy Verhofstadt.

De Eerste Minister verklaarde dat het Interministerieel Comité voor Inlichtingen en Veiligheid vóór de
Ministerraad is samengekomen om de recente terreurdreiging in België te analyseren, na de aanslagen
van 7 juli in London. Op basis van de bekomen inlichtingen kwam men tot het besluit dat er geen
betekenisvolle verhoging van het dreigingsrisico bestaat. 'We moeten echter waakzaam blijven' zei de
Eerste Minister, die volgende week een nieuwe vergadering in het crisiscentrum aankondigde. De heer
Guy Verhofstadt maakte vervolgens de balans op van de situatie één jaar na de ramp van Gellingen. De
Regering komt niet tussenbeide in het gerechtelijk onderzoek over de oorzaak van de ramp, maar
analyseerde de aanpak tijdens en na de ramp. De bedoeling was om na te gaan in hoeverre de
overheidsdiensten nu beter gewapend zijn, om een dergelijke catastrofe het hoofd te bieden. Daarna gaf
de Eerste Minister een overzicht van de verschillende militaire aankopen. Het leger heeft immers nood aan
materiaal dat aan de huidige internationale situatie is aangepast. Hij schonk ook aandacht aan de
maatregelen die de werkgelegenheid voor jongeren moeten bevorderen.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

WTC II - Exploitatie restaurant

Op voorstel van de heer Guy Verhofstadt, Eerste Minister, de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale
zaken en Volksgezondheid, en de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, nam de
Ministerraad een aantal beslissingen over de problematiek van de exploitatiekosten van het
restaurant in WTC II.

Op voorstel van de heer Guy Verhofstadt, Eerste Minister, de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale
zaken en Volksgezondheid, en de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, nam de
Ministerraad een aantal beslissingen over de problematiek van de exploitatiekosten van het restaurant in
WTC II.

Het gebouw WTC II herbergt sinds 2000 een restaurant voor de werknemers van de federale
overheidsdiensten uit de buurt. Het wordt beheerd door de vzw Sociale dienst van de FOD
Volksgezondheid en de FOD Sociale zekerheid. Die vzw krijgt hiervoor jaarlijks een subsidie, ingeschreven
in de begroting van de FOD Volksgezondheid, om de personeels- en werkingskosten van het restaurant te
dekken. De exploitatiekosten zijn hierin niet voorzien. Daarom kwam men deze financieringswijze
overeen:- De Regie der Gebouwen zal het saldo van 151.676,06 euro ten laste nemen, om de schulden van
het verleden af te sluiten.- Binnen de begroting van FOD Volksgezondheid wordt een basisallocatie
'exploitatiekosten van het resaurant WTC2' gecreëerd, om de exploitatiekosten ten lasten te nemen.- Voor
2005 wordt er een krediet van 410.000 euro ingeschreven die wordt gecompenseerd door de betrokken
federale overheidsdiensten in functie van het percentage van maaltijden die hun ambtenaren hebben
gebruikt. - In 2006 wordt een bedrag van 438.000 euro ingeschreven en de compensatie zal ook rekening
houden met het aandeel op jaarbasis van de FOD Economie en FOD Mobiliteit en Vervoer.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Open Spirit 05

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, heeft de Ministerraad
ingestemd met de deelname van een Belgisch schip aan de operatie OPEN SPIRIT 05.

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, heeft de Ministerraad ingestemd
met de deelname van een Belgisch schip aan de operatie OPEN SPIRIT 05.

De operatie OPEN SPIRIT 05 bestaat erin, op verzoek van Letland, een zone met springstoffen uit de Eerste
en Tweede Wereldoorlog op te ruimen in de Baltische Zee, en multinationaal smaldeel te trainen en
gegevens te verzamelen over het plaatselijk maritiem milieu. Een Belgisiche mijnenjager en 43 militairen
zullen deelnemen aan deze operatie in de periode van 5 tot 11 september 2005. Voor het personeel van
het schip dat wordt ingezet zal de deelstand "hulpverlening buiten nationaal grondgebied" - Coëfficient 2
worden toegepast.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Trekkende watervogels

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, heeft de Ministerraad een
voorontwerp van wet goedgekeurd tot instemming met de Overeenkomst inzake de bescherming van
Afrikaans-Euraziatische trekkende watervogels (*).

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, heeft de Ministerraad een
voorontwerp van wet goedgekeurd tot instemming met de Overeenkomst inzake de bescherming van
Afrikaans-Euraziatische trekkende watervogels (*).

Deze overeenkomst is afgesloten in het kader van het Verdrag inzake de bescherming van trekkende wilde
diersoorten opgemaakt in Bonn (1979) (**). Gelet op de geografische reikwijdte ervan betreft dit een van
de belangrijkste overeenkomsten die in dit kader werden gesloten. Als grondbeginsel van deze
Overeenkomst geldt de aanneming van gecoördineerde maatregelen vanwege de partijen om de
bescherming van trekkende soorten watervogels in gunstige instandhoudingstoestanden te handhaven of
te herstellen. De prioriteiten die aan deze maatregelen moeten gegeven worden zijn nader bepaald in
actieplannen. België moet zijn deel van de verantwoordelijkheden in deze context verzekeren vermits deze
Overeenkomst meer dan één miljoen vogels viseert die over het grondgebied trekkenen er een rustpauze
nemen.Deze overeenkomst werd als gemengd verdrag erkend en vereist dus de goedkeuring van het
federaal parlement en van de parlementen van de gefedereerde entiteiten. (*) ondertekend in Den Haag
op 15 augustus 1996.(**) dat door België bij wet van 27 april 1990 werd goedgekeurd.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Internationale overeenkomsten

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad de
voorontwerpen van wet goed, houdende instemming met vijf internationale overeenkomsten die door
België werden afgesloten.

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, keurde de Ministerraad de
voorontwerpen van wet goed, houdende instemming met vijf internationale overeenkomsten die door
België werden afgesloten.

Het gaat om:- de Overeenkomst betreffende belastingheffing op inkomsten uit spaargelden tussen de
Caymaneilanden en het Koninkrijk België, ondertekend te Brussel op 5 oktober 2004 en te Grand Cayman
op 12 april 2005;- de Overeenkomst betreffende belastingheffing op inkomsten uit spaargelden tussen de
Turks en Caicos Eilanden en het Koninkrijk België, ondertekend te Brussel op 5 oktober 2004 en te Grand
Turk op 16 december 2004;- de Overeenkomst betreffende belastingheffing op inkomsten uit spaargelden
tussen het Overzeese Gebied Montserrat van het Verenigd Koninkrijk en het Koninkrijk België, ondertekend
te Brussel op 5 oktober 2004 en te Montserrat op 7 april 2005;- de Overeenkomst tussen de Regering van
Anguilla en de Regering van het Koninkrijk België betreffende automatische gegevensuitwisseling inzake
inkom-sten uit spaargelden in de vorm van rentebetaling, ondertekend te Brussel op 5 oktober 2004 en te
Anguilla op 17 november 2004;- de Overeenkomst betreffende belastingheffing op inkomsten uit
spaargelden tussen de Regering van de Britse Maagdeneilanden en de Regering van het Koninkrijk België,
ondertekend te Brussel op 5 oktober 2004 en te Tortola op 11 april 2005.De Europese richtlijn (*)
betreffende belastingheffing op inkomsten uit spaargelden in de vorm van rentebetalingen legt aan de lid-
staten van de Europese Unie een aantal regels op met betrekking tot de belastingheffing van inkomsten
uit spaargelden in de vorm van rentebetalingen. Het doel van deze Richtlijn is het mogelijk maken van een
effectieve belastingheffing op rentebetalingen in de woonstaat van de uiteindelijk gerechtigde
overeenkomstig de belastingwetgeving van die Staat, wanneer die rentebetalingen worden verricht in een
lidstaat aan een uiteindelijk gerechtigde die een natuurlijke persoon is en inwoner van een andere
lidstaat.Drie lidstaten (België, Oostenrijk en Luxemburg) passen gedurende een overgangsperiode evenwel
een bronbelasting toe - in België woonstaatheffing genoemd - op diezelfde betalin-gen die op hun
grondgebied worden verricht.De lidstaten passen de bepalingen van de Europese Richtlijn toe vanaf 1 juli
2005, op voorwaarde dat er overeenkomsten worden afgesloten met sommige afhankelijke of
geassocieerde gebieden en dat die gebieden vanaf dezelfde datum de automatische gegevensuitwisseling
toepassen waarin is voorzien door de Richtlijn of dat ze gedurende de overgangsperiode de bronbelasting
toepassen waarin is voorzien door de Richtlijn. De vijf internationale overeenkomsten die nu door België
werden afgesloten, moeten gezien worden binnen dit kader.De bepalingen van de overeenkomsten zijn
vergelijkbaar met de bepalingen van de Richtlijn (*), die in het Belgisch recht door de wet van 17 mei 2004
werd omgezet.(*)2003/48/EG van 3 juni 2003 van de Raad van de Europese Unie.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Belgisch Staatsblad

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed, houdende maatregelen inzake het verzekeren van de
verspreiding van en de toegang tot de inhoud van het Belgisch Staatsblad.

Op voorstel van mevrouw Laurette Onkelinx, Minister van Justitie, keurde de Ministerraad een ontwerp van
koninklijk besluit goed, houdende maatregelen inzake het verzekeren van de verspreiding van en de
toegang tot de inhoud van het Belgisch Staatsblad.

De programmawet van 24 december 2002 voorzag dat het Belgisch Staatsblad in elektronische vorm kon
verschijnen, maar het Arbitragehof heeft deze bepaling geannuleerd (*). Ze klaagt het gebrek van
begeleidende maatregelen aan, om de personen die geen toegang hebben tot de nieuwe technologieën
kennis te laten nemen van de inhoud van het Belgisch Staatsblad. In de Kamer is een wetsontwerp
ingediend om de rechtszekerheid te vrijwaren, de wettelijke basis te waarborgen voor het elektronische
Belgisch Staatsblad, de institutionalisering te voorzien van de "Helpdesk" van het Belgisch Staatsblad
(bereikbaar via een gratis nummer) en andere begeleidende maatregelen. Het ontwerp van besluit voert
deze laatste bepaling uit. Het voorziet inderdaad de volgende maatregelen: De dagelijkse publicatie, op
elke griffie, van een gedrukt exemplaar van de inhoudstafel van het Belgisch Staatsblad. Vorige gedrukte
versies van de inhoudstafel blijven toegankelijk voor de burger, voor eventuele opzoekingen. Op de plaats
in de griffie waar de gedrukte inhoudstafels beschikbaar zijn, zal een bericht de volgende informatie
vermelden: - adres en telefoonnummer van de Directie van het Belgisch Staatsblad. Er wordt gewezen op
de kostenloze aard van de oproep; - het feit dat bij de Directie van het Belgisch Staatsblad, tegen betaling
van de kostprijs, een afschrift te bekomen is van alle handelingen en bescheiden verschenen in het
Belgisch Staatsblad. -het feit dat de Directie van het Belgisch Staatsblad gratis hulp biedt bij het zoeken
van deze handelingen en bescheiden. Vertrekkende van de vrij toegankelijke inhoudstafels beschikt de
burger dus over alle nuttige informatie om zich te richten tot de "helpdesk" van het Belgisch Staatsblad en
om een afschrift van een document of hulp bij een opsporing te verkrijgen. (*) 16 juni 2004.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Afrikaans Centrum en Instituut

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Wetenschapsbeleid, keurde de Ministerraad
het ontwerp van koninklijk besluit goed (*), tot overdracht van het Afrika Instituut (AI) en van het
Afrika Studie- en Documentatiecentrum (ASDOC) naar het Koninklijk Museum voor Midden-Afrika
(KMMA).

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Wetenschapsbeleid, keurde de Ministerraad het
ontwerp van koninklijk besluit goed (*), tot overdracht van het Afrika Instituut (AI) en van het Afrika Studie-
en Documentatiecentrum (ASDOC) naar het Koninklijk Museum voor Midden-Afrika (KMMA).

De Rechtbank van eerste aanleg van Brussel heeft de ontbinding van het Instituut uitgesproken (**).
Hetzelfde is gebeurt voor het ASDOC (***). Het ontwerp van koninklijk besluit tot overdracht van beide
instellingen naar het KMMA heeft de basisstructuur overgenomen van het besluit tot overdracht van de
Belgische Geologische dienst naar het Koninklijk instituut voor natuurwetenschappen. Diverse bewarende
maatregelen waren reeds getroffen. Het ontwerp van besluit ontving een positief advies van de
Wetenschappelijke raad en van de Beheerscommissie van het KMMA. (*) genomen in uitvoering van artikel
418 van de programmawet van 24 december 2002.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Planning van het medisch aanbod

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed, tot bepaling van de datum van inwerkingtreding
van het koninklijk besluit tot wijziging van het koninklijk besluit (*) betreffende de planning van het
medisch aanbod.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed, tot bepaling van de datum van inwerkingtreding van
het koninklijk besluit tot wijziging van het koninklijk besluit (*) betreffende de planning van het medisch
aanbod.

Ter herinnering, het voormelde koninklijk besluit beperkt het aantal kandidaten dat toegang krijgt tot de
vorming voor een titel van huisarts of geneesheer-specialist tot 833 voor het jaar 2012. Het aantal
geneesheren-specialist in geriatrie is gewaarborgd op een minimum van 6 voor de Vlaamse Gemeenschap
en 4 voor de Franse Gemeenschap. Verder is een nieuwe categorie gewaarborgde erkenningen voorzien
voor de kandidaten met een vorsermandaat. Het ontwerp van besluit legt de datum van inwerkingtreding
voor deze bepalingen vast op 1 januari 2005. (*) van 30 mei 2002.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Recollettenklooster te Nijvel

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, heeft de Ministerraad ermee
ingestemd hem toe te laten het oude Recollettenklooster van Nijvel te verkopen aan de Stad Nijvel.

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, heeft de Ministerraad ermee ingestemd
hem toe te laten het oude Recollettenklooster van Nijvel te verkopen aan de Stad Nijvel.

Dit gebouw, gelegen place du Souvenir, te Nijvel, was in gebruik als schoolgebouw tot Justitie er tot 2001
zijn intrek in nam. Het huisvest momenteel twee diensten van de Stad Nijvel: de Toeristische Dienst en het
Toerismehuis. De stad Nijvel heeft momenteel echter te kampen met een belangrijk plaatsgebrek voor zijn
bestuur. Het Recollettengebouw moet toelaten de administratieve diensten te hergroeperen in een voor de
burgers vlot toegankelijke locatie. De verkoop aan de stad Nijvel gebeurt onderhands.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Schadeloosstelling van de leden van de Joodse Gemeenschap van België

Op voorstel van de heer Guy Verhofstadt, Eerste Minister, keurde de Ministerraad een ontwerp van
koninklijk besluit goed tot verlenging voor een nieuwe periode van één jaar van het mandaat van de
Commissie voor de schadeloosstelling van de leden van de Joodse Gemeenschap van België voor hun
goederen die werden geplunderd of achtergelaten tijdens de oorlog 1940-1945 (*).

Op voorstel van de heer Guy Verhofstadt, Eerste Minister, keurde de Ministerraad een ontwerp van
koninklijk besluit goed tot verlenging voor een nieuwe periode van één jaar van het mandaat van de
Commissie voor de schadeloosstelling van de leden van de Joodse Gemeenschap van België voor hun
goederen die werden geplunderd of achtergelaten tijdens de oorlog 1940-1945 (*).

Het werk van de Commissie gaat goed vooruit. Momenteel worden immers ongeveer 150 beslissingen per
maand genomen in het kader van de behandeling van de dossiers, die startte op 9 september 2003 en
betrekking heeft op 6008 slachtoffers waarvoor een of meer aanvragen werden ingediend. Deze
vooruitgang is te danken aan de toename van het personeelsbestand van het Secretariaat dat midden
2004 naar 16 eenheden is gestegen. Eind juni 2005 werden reeds 2376 dossiers voorgelegd aan de
Commissie. Voor 81% ervan was de beslissing positief. Op die datum dienden dus nog 3632 dossiers te
worden behandeld. Hierbij moet worden opgemerkt dat de Commissie de aanvragen onderzoekt op basis
van het geboortejaar van de gespolieerde personen of hun rechthebbenden. Momenteel worden de
dossiers behandeld van de personen die geboren zijn in 1926 en 1927. Alle dossiers van de aanvragers die
geboren zijn vóór 1926, d.w.z. ongeveer 2000 personen, werden dus reeds behandeld.De Commissie
onderzoekt elke aanvraag vanuit een constructieve geest en voegt zelf alle positieve gegevens toe die
tijdens het onderzoek aan het licht komen.De Commissie heeft er herhaaldelijk op gewezen dat haar
wettelijke hoofdopdracht bestaat in het restitueren, tegen geactualiseerde waarde, van de tegoeden die
nog niet werden teruggegeven door de Staat, de financiële instellingen of de verzekeringsmaatschappijen
en evenmin het voorwerp hebben uitgemaakt van enige schadeloosstelling, vergoeding of herstel(Staat:
coëfficiënt 24,78; financiële instellingen: 29,10; verzekeringsmaatschappijen: coëfficiënt 39, rekening
houdend met de verhouding tussen de door de Studiecommissie berekende spoliatie en het door de
verzekeraars gestorte bedrag).De Commissie werd niet aangesteld noch gemachtigd om het gespolieerde
patrimonium, zoals het bestond aan de vooravond van de oorlog, te herstellen. De op de bijzondere
rekening bij de Nationale Bank, in uitvoering van artikel 10 van de wet van 20 december 2001, gestorte
sommen die de door de Commissie toe te kennen schadeloosstellingen moeten financieren, zijn trouwens
helemaal niet berekend vanuit deze invalshoek.Daarenboven maakt de Commissie in brede mate gebruik
van de bevoegdheid die haar bij artikel 8, § 2, van de wet van 20 december 2001 wordt gegeven en komt
zij tegemoet aan de onbillijkheden die de strikte en beperkende toepassing van artikel 6, § 2, van deze wet
onvermijdelijk zou meebrengen. Dit is, met name, het geval wanneer de omstandigheden uitwijzen dat
tegoeden inderdaad werden gespolieerd, maar wanneer het niet mogelijk is deze tegoeden bij de Staat, de
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financiële instellingen of de verzekeringsmaatschappijen te identificeren. In deze gevallen kent zij dan ook
een forfaitaire schadeloosstelling toe. De criteria die de Commissie hanteert bij het bepalen, dossier per
dossier, van de schadeloosstelling, kunnen geraadpleegd worden op de website www.premier.be (klikken
op « Welkom, 'Diensten', 'Administratie en andere diensten', 'Commissie Schadeloosstelling Joodse
Goederen' en 'Mededeling - 20 september 2004' en 'Mededeling - 4 november 2004').(*) opgesteld door de
wet van 20 december 2001.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Managementfuncties in de openbare instellingen van sociale zekerheid

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed, tot wijziging van het koninklijk besluit (*)
betreffende de aanduiding, de uitoefening en de weging van de managementfuncties in de openbare
instellingen van sociale zekerheid.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de
Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed, tot wijziging van het koninklijk besluit (*) betreffende
de aanduiding, de uitoefening en de weging van de managementfuncties in de openbare instellingen van
sociale zekerheid.

Het ontwerp verduidelijkt de beroepsmodaliteiten bij de vermelding 'onvoldoende' na een evaluatie. Deze
verschillen volgens de hiërarchische positie van de titularissen van de managementfuncties. De algemeen
bestuurder en zijn adjunct zullen beroep kunnen indienen bij een beperkt comité, zodanig samengesteld
dat het principe van paritair beheer eigen aan de openbare instellingen van sociale zekerheid wordt
nageleefd. De titularissen van een managementfunctie -1, -2 en -3 zullen hun beroep indienen bij een
beroepscomité samengesteld uit zes algemeen bestuurders en/of adjunct-algemeen bestuurders. Het
ontwerp verbetert overigens het formele beheer van de organisatie. Ook zorgt het ervoor dat de
vervolledigde evaluatieprocedure toepasselijk wordt op de eerste tussentijdse evaluatie van de titularissen
van de managementfuncties. Het ontwerp wordt voorgelegd aan het syndicaal overleg binnen het
Sectorcomité XX - sociale zekerheid. Het wordt eveneens voor advies aan de Raad van State overgemaakt.
(*) van 30 november 2003.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Geluidshinder

Op voorstel van de heer Renaat Landuyt, Minister van Mobiliteit, heeft de Ministerraad de
princiepsbeslissing genomen om een begeleidingscomité en een controle-instituut op te richten voor
de politiek inzake geluidshinder door vliegtuiglawaai van en naar de luchthaven Brussel-Nationaal.

Op voorstel van de heer Renaat Landuyt, Minister van Mobiliteit, heeft de Ministerraad de
princiepsbeslissing genomen om een begeleidingscomité en een controle-instituut op te richten voor de
politiek inzake geluidshinder door vliegtuiglawaai van en naar de luchthaven Brussel-Nationaal.

Er wordt een gemeenschappelijke commissie van experts opgericht die samengesteld is uit twee experten-
vertegenwoordigers van de Vlaamse Regering, de Brusselse Hoofdstedelijke Regering en de federale
regering. Telkens wanneer nodig, zal de gemeenschappelijke commissie van experts worden bijgewoond
door 1 expert-vertegenwoordiger van BIAC en/of van Belgocontrol. De gemeenschappelijke commissie van
experts zal de regeringen bijstaan in het kader van: - de uitwerking en verfijning van het geluidskadaster, -
de evaluatie van de impact van de door de regeringen voorgestelde maatregelen op het vlak van geluid en
gezondheid, - het adviseren van uniforme methodologieën voor het meten, weergeven en evalueren van
de gezondheidsimpact, - de voorbereiding, begeleiding en evaluatie van de door de regeringen besliste
studies inzake de impact van de door de regeringen voorgestelde beslissingen op de gezondheid en het
leefmilieu van de omwonenden. Na het sluiten van het nieuwe samenwerkingsakkoord, zal een Instituut
voor de Controle van de Geluidshinder (ICG) de controle op zich nemen. Het zal onafhankelijk zijn en over
een sanctiebevoegdheid beschikken.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Technische en wetenschappelijke politie

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, heeft de Ministerraad het
voorontwerp van wet goedgekeurd tot wijziging van de wet (*) tot organisatie van een geïntegreerde
politiedienst, gestructureerd op twee niveaus, meer bepaald wat de technische en wetenschappelijke
politie betreft.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, heeft de Ministerraad het
voorontwerp van wet goedgekeurd tot wijziging van de wet (*) tot organisatie van een geïntegreerde
politiedienst, gestructureerd op twee niveaus, meer bepaald wat de technische en wetenschappelijke
politie betreft.

Het voorontwerp van wet (**) heeft tot doel de hoedanigheid van officier van gerechtelijke politie,
hulpofficier van de procureur des Konings (OGPHPK) toe te kennen aan bepaalde leden van het
administratief en logistiek kader (Calog) van de directie van de technische en wetenschappelijke politie en
van de laboratoria van de technische en wetenschappelijke politie van de gedeconcentreerde gerechtelijke
diensten van de federale politie. De toekenning van de hoedanigheid OGPHPK maakt het voor de Calog-
personeelsleden mogelijk om de hun toevertrouwde opdrachten alleen uit te voeren en hun vaststellingen
en opsporingen in processen-verbaal vast te leggen. Bijgevolg kunnen de politieambtenaren met de
hoedanigheid OGPHPK die momenteelgenoemde personeelsleden moeten vergezellen, zich vrijmaken voor
andere taken. (*) van 7 december 1998. (**) dat tegemoetkomt aan de wil geuit op de Bijzondere
Ministerraad van 30 en 31 maart 2004.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie

1 / 1



© 2020 - news.belgium.be

20 jul 2005 -17:00

Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Koning Boudewijnstichting - BOIC

Op voorstel van de heer Johan Vande Lanotte, Minister van Begroting en Overheidsbedrijven, heeft de
Ministerraad twee ontwerpen van koninklijk besluit goedgekeurd tot vastlegging van de jaarlijks
toegekende bedragen aan de Koning Boudewijnstichting en het Belgisch Olympisch en Interfederaal
Comité (BOIC), ten laste van de subsidies van de Nationale Loterij.

Op voorstel van de heer Johan Vande Lanotte, Minister van Begroting en Overheidsbedrijven, heeft de
Ministerraad twee ontwerpen van koninklijk besluit goedgekeurd tot vastlegging van de jaarlijks
toegekende bedragen aan de Koning Boudewijnstichting en het Belgisch Olympisch en Interfederaal
Comité (BOIC), ten laste van de subsidies van de Nationale Loterij.

Om de planning van hun verbintenissen op langere termijn te vergemakkelijken, wensen deKoning
Boudewijnstichting en het BOIC de garantie te bekomen dat ze gedurende verschillende opeenvolgende
jaren een vastgelegde betoelaging kunnen genieten ten laste van de subsidies van de Nationale Loterij en
dit vanaf het dienstjaar 2006. Wat de Koning Boudewijnstichting betreft, garandeert het ontwerpbesluit
een vastgelegde dotatie van 12.147.581 euro gedurende 5 opeenvolgende jaren (van 2006 tot 2010). Voor
het BOIC wordt een vastgelegde subsidie gegarandeerd van 1.860.000 euro gedurende 4 opeenvolgende
jaren (van 2006 tot 2009).
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Federale Ombudsdienst

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, Energie, Buitenlandse Handel en
Wetenschapsbeleid, heeft de Ministerraad een voorontwerp van wet goedgekeurd tot wijziging van de
wet (*) betreffende het vervoer van gasachtige en andere producten door middel van leidingen en
van de wet (**) betreffende de organisatie van de elektriciteitsmarkt.

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, Energie, Buitenlandse Handel en
Wetenschapsbeleid, heeft de Ministerraad een voorontwerp van wet goedgekeurd tot wijziging van de wet
(*) betreffende het vervoer van gasachtige en andere producten door middel van leidingen en van de wet
(**) betreffende de organisatie van de elektriciteitsmarkt.

Dit voorontwerp voorziet in de oprichting van de Federale Ombudsdienst als autonoom orgaan. Dit zal
gebeuren tegen eind 2005 - begin 2006. Tegen 15 september 2005 wordt reeds gestart met de
Informatiedienst Energie binnen de FOD Economie. Het gaat om een overgangsmaatregel omdat deze
dienst zal worden overgeheveld naar de Federale Ombudsdienst vanaf de oprichting ervan. De Federale
Ombudsdienst zal uit twee cellen bestaan: de Informatie- en dispatchingdienst en de Ombudsdienst. De
Informatiedienst zal twee belangrijke functies uitoefenen: het onmiddellijk beantwoorden van vragen van
consumenten en het "dispatchen" ervan naar de diverse bevoegde instanties (federale of gewestelijke
instanties). Het voorontwerp van wet wordt, binnen een termijn van dertig dagen, voor advies
overgemaakt aan de Raad van State.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Markt voor de uitwisseling van energieblokken

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, Energie, Buitenlandse Handel en
Wetenschapsbeleid, heeft de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goedgekeurd met
betrekking tot de oprichting en de organisatie van een Belgische markt voor de uitwisseling van
energieblokken.

Op voorstel van de heer Marc Verwilghen, Minister van Economie, Energie, Buitenlandse Handel en
Wetenschapsbeleid, heeft de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goedgekeurd met betrekking
tot de oprichting en de organisatie van een Belgische markt voor de uitwisseling van energieblokken.

Het ontwerp heeft tot doel een reglementair kader vast te leggen voor Belgische markten waarop
transacties worden afgesloten met betrekking tot de verhandeling van elektriciteit die geleverd wordt door
middel van injecties en/of afnames in de Belgische regelzone. De organisatie van een anonieme markt
voor de uitwisseling van energieblokken is één van de maatregelen die de mededinging op het vlak van de
elektriciteitshandel kan stimuleren. Het ontwerpbesluit bevat de algemene basisbeginselen inzake de
organisatie en het beheer van een dergelijke markt, de toegang ertoe en de werking ervan. Het voorziet
eveneens, in het licht van een eengemaakte elektriciteitsmarkt, in de mogelijkheid tot koppeling van de
Belgische markt aan soortgelijke markten in de buurlanden, via de impliciete veiling van een deel van de
capaciteit op de interconnecties met de buurlanden op de Belgische markt en op de andere gekoppelde
markten.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie

1 / 1



© 2020 - news.belgium.be

20 jul 2005 -17:00

Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Overeenkomsten tussen de federale Staat en steden en gemeenten

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, Maatschappelijke
Integratie, Grootstedenbeleid en Gelijke Kansen, keurde de Ministerraad de inhoud goed van de
overeenkomsten die tussen de federale Staat en sommige steden en gemeenten worden gesloten.
Het gaat om overeenkomsten tussen de federale Staat en de stad Gent (overeenkomst
Grootstedenbeleid) en de gemeenten Schaarbeek en Sint-Joost-ten-Node (huisvestingsplannen).

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, Maatschappelijke Integratie,
Grootstedenbeleid en Gelijke Kansen, keurde de Ministerraad de inhoud goed van de overeenkomsten die
tussen de federale Staat en sommige steden en gemeenten worden gesloten. Het gaat om
overeenkomsten tussen de federale Staat en de stad Gent (overeenkomst Grootstedenbeleid) en de
gemeenten Schaarbeek en Sint-Joost-ten-Node (huisvestingsplannen).

De overeenkomsten hebben meer bepaald betrekking op een geïntegreerde ontwikkeling van de wijken in
de stad, duurzame banen in de buurt en een beter woningaanbod.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Fusie FIM en FPM

Op voorstel van de heer Johan Vande Lanotte, Minister van Begroting en Overheidsbedrijven, en de
heer Didier Reynders, Minister van Financiën, heeft de Ministerraad een voorontwerp van wet
goedgekeurd houdende fusie van de Federale Investeringsmaatschappij (FIM) en de Federale
Participatiemaatschappij (FPM).

Op voorstel van de heer Johan Vande Lanotte, Minister van Begroting en Overheidsbedrijven, en de heer
Didier Reynders, Minister van Financiën, heeft de Ministerraad een voorontwerp van wet goedgekeurd
houdende fusie van de Federale Investeringsmaatschappij (FIM) en de Federale Participatiemaatschappij
(FPM).

De operatie situeert zich in het kader van een herorganisatie van de werking van de bestaande federale
participatie-instrumenten en heeft als doel een betere en efficiëntere uitoefening van de verschillende
bevoegdheden van de federale staat als aandeekhouder. De FIM en de FPM zullen in een structuur
ondergebracht worden, waarbij de know-how en de actieradius van de beide entiteiten zullen gevrijwaard
blijven. De fusie vindt plaats via overname van de FPM door de FIM overeenkomstig de in het Wetboek van
vennootschappen omschreven procedure. De privé-aandeelhouders van de FIM hebben de mogelijkheid
om hun aandelen van de FIM over te dragen aan de overheid. De gefuseerde maatschappij wordt belast
met een nieuwe opdracht. Ze moet de overheid advies verstrekken inzake mogelijke projecten tot
oprichting of hervorming van of participaties in rechtspersonen. De gefuseerde maatschappij wordt
eveneens belast met de rationalisering en herstructurering van het geheel van gespecialiseerde en
publiekrechtelijke dochtervennootschappen. Bovendien zal de POD Activabeheer worden gereorganiseerd
en aangehecht aan de FOD Begroting en Beheerscontrole. Hij zal budgettair opgenomen worden in een
afzonderlijke organisatieafdeling binnen de afdeling 03 begroting en beheerscontrole. Het voorontwerp
wordt voor advies overgemaakt aan de Raad van State.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Dienstencheques

Op voorstel van mevrouw Freya Van den Bossche, Minister van Werk, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) betreffende de
dienstencheques.

Op voorstel van mevrouw Freya Van den Bossche, Minister van Werk, keurde de Ministerraad een ontwerp
van koninklijk besluit goed tot wijziging van het koninklijk besluit (*) betreffende de dienstencheques.

De dienstencheques hebben als doel buurtdiensten en -banen te bevorderen. Het ontwerp wijzigt het
systeem van betaling van de voorschotten door de RVA aan Accor, de uitgiftemaatschappij van de
dienstencheques. In het huidige systeem betaalt de RVA aan Accor een voorschot dat gelijk is aan het
aantal verkochte dienstencheques vermenigvuldigd met 14,30 euro, binnen de 15 werkdagen na
ontvangst van de overzichtslijst van het aantal verkochte dienstencheques.In het nieuwe systeem betaalt
de RVA zijn voorschot pas aan Accor vanaf het ogenblik dat de reserves van Accor de drempel van de 10
miljoen hebben bereikt.Het ontwerp wordt voor advies binnen een termijn van vijf dagen aan de Raad van
State voorgelegd.(*) van 12 december 2001.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie

1 / 1



© 2020 - news.belgium.be

20 jul 2005 -17:00

Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Financiële hulp veiligheid

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad
een ontwerp van koninklijk besluit goed tot verlenging van de financiële hulp van de staat aan
bepaalde gemeenten op het vlak van de veiligheid en de inbraakpreventie.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed tot verlenging van de financiële hulp van de staat aan bepaalde
gemeenten op het vlak van de veiligheid en de inbraakpreventie.

Het ontwerp verlengt de steun aan bepaalde gemeenten voor veiligheid en inbraakpreventie voor het jaar
2005. Dankzij deze steun kunnen de gemeenten hun inwoners inbraakpremies geven, een financiële
stimulans voor de burgers om preventieve technische maatregelen tegen inbraak te nemen. De inwoners
van 66 gemeenten kunnen een premie ontvangen van maximum 250 euro. Ze omvat een gedeelte van de
kosten voor de beveiliging van hun woning. De premies worden voor een derde gefinancierd door de
gemeente en voor twee derde door de federale overheid. Dat premiestelsel wordt jaarlijks verlengd en
jaarlijks wordt een bedrag van 10.000.000 BEFvoorzien bij het Veiligheidsfonds.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Uitgaven gezondheidszorgen

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, gaf de
Ministerraad opdracht aan de Minister om de maatregelen voor de verbetering van de opvolging van
de uitgaven geneeskundige verzorging te evalueren.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, gaf de
Ministerraad opdracht aan de Minister om de maatregelen voor de verbetering van de opvolging van de
uitgaven geneeskundige verzorging te evalueren.

De maatregelen waren het resultaat van het verslag opgesteld door de task-force die werd opgericht om
voorstellen en reglementaire aanpassingen uit te werken. Ze behandelen:- de betrouwbaarheid en
stabiliteit van de gegevens,- het verband tussen de reële trend van de uitgaven en de boekhoudkundige
trend,- de opvolging van de uitgaven,- het proces van de begrotingsdoelstelling.De Task-force zal zijn
werkzaamheden in het najaar verderzetten over de punten die nog niet werden afgerond.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Noodplanning

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad
een ontwerp van koninklijk besluit goed betreffende de nood- en interventieplannen.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed betreffende de nood- en interventieplannen.

Het ontwerp coördineert de essentiële principes van de noodplanning. Het beschrijft de inhoud van de
verschillende nood- en interventieplannen en de modaliteiten om een organisationele en functionele
structuur op te stellen. Het reikt de burgemeester en de gouverneur een duidelijk en precies
werkinstrument aan, dat hen kan helpen bij de wettelijke verplichting om een nood- en een interventieplan
op te stellen. Aan de hand hiervan kunnen ze elke noodsituatie zo goed mogelijk beheren. Het ontwerp
harmoniseert ook de inhoud en de terminologie van de plannen (*).(*) zoals voorzien in het koninklijk
besluit van 31 januari 2003.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Studentenarbeid

Op voorstel van mevrouw Freya Van den Bossche, Minister van Werk, en de heer Rudy Demotte,
Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk
besluit (*) goed dat een versoepeling van de regeling voor studentenarbeid toelaat. Daarmee wordt
uitvoering gegeven aan de beslissingen genomen tijdens het begrotingsconclaaf.

Op voorstel van mevrouw Freya Van den Bossche, Minister van Werk, en de heer Rudy Demotte, Minister
van Sociale Zaken en Volksgezondheid, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit (*) goed
dat een versoepeling van de regeling voor studentenarbeid toelaat. Daarmee wordt uitvoering gegeven
aan de beslissingen genomen tijdens het begrotingsconclaaf.

Tijdens de zomermaanden kan een student, zoals voorheen, maximaal 23 dagen werken. Hierbij genieten
zowel de student als de werkgever van een voordelige sociale bijdrage. Naast deze bestaande regeling zal
een student ook 23 dagen tijdens de rest van het jaar kunnen werken. Ook tijdens deze periode zijn de
sociale lasten een pak lager.Vandaag mag een student maximaal 23 dagen werken in de zomermaanden,
namelijk tijdens de maanden juli, augustus en september. Tijdens die periode genieten zowel de student
als de werkgever van een voordelige sociale zekerheidsregeling van 7,5% (5% voor de werkgever en 2,5%
voor de student). Vele studenten willen echter meer dagen werken. Nu kan dat, maar dan enkel tegen de
volle sociale bijdragen (33% voor de werkgever en 13,07% voor de werknemers). Met de versoepeling van
de regeling voor studentenarbeid kan een student ook 23 dagen tijdens de rest van het jaar buiten de
schooluren werken. De sociale lasten van 12,5% (8% voor de werkgever en 4,5% voor de student) nog
steeds een pak lager dan bij gewone werknemers. Voor de zomermaanden blijft dezelfde voordelige
sociale zekerheidsregeling gelden.Het spreekt voor zich dat als een student twee maal zoveel mag
werken, ook de fiscale plafonds zo goed als verdubbeld worden. Op die manier behouden de ouders de
jongere als kind ten laste. (*) tot wijziging van de artikelen 17bis en 24 van het koninklijk besluit van 28
november 1969 tot uitvoering van de wet van 27 juni 1969 tot herziening van de besluitwet van 28
december 1944 betreffende de maatschappelijke zekerheid der arbeiders.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Bescherming tegen ioniserende straling

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed houdende de verlenging van de overgangsregeling voorzien in de
wet (*) betreffende de bescherming van de bevoking en het leefmilieu tegen de gevaren die
voortkomen uit ioniserende stralingen, en het Federaal Agentschap voor nucleaire controle (FANC).

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van koninklijk besluit goed houdende de verlenging van de overgangsregeling voorzien in de wet
(*) betreffende de bescherming van de bevoking en het leefmilieu tegen de gevaren die voortkomen uit
ioniserende stralingen, en het Federaal Agentschap voor nucleaire controle (FANC).

De Ministerraad verlengt de bestaande overgangsmaatregel voor een jaar. Die maatregel regelt de
controle van nucleaire inrichtingen door bepaalde organismen die hiervoor een erkenning hebben
gekregen, in afwachting dat het Federaal Agentschap voor Nucleaire Controle of een andere erkende
instelling de controle overneemt.Daarnaast keurde de Ministerraad het principe goed om een
rechtspersoon op te richten, Technical Support Organisation (TSO) genaamd, die de controleopdrachten in
de richtingen van klasse I, II en III zal vervullen.Het ontwerp wordt voor advies binnen een maand aan de
Raad van State overgemaakt. Na zes maanden zal de Minister van Binnenlandse zaken de resultaten van
de besprekingen over de TSO om de controleopdrachten voor klasse I uit te voeren evalueren en aan de
Ministerraad voorleggen. (*) van 15 april 1994, art 52 bis.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Verloven en afwezigheden

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad in
tweede lezing een ontwerp van koninklijk besluit goed houdende wijziging van het koninklijk besluit
(*) betreffende de verloven en afwezigheden toegestaan aan de personeelsleden van de
rijksbesturen.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Ambtenarenzaken, keurde de Ministerraad in
tweede lezing een ontwerp van koninklijk besluit goed houdende wijziging van het koninklijk besluit (*)
betreffende de verloven en afwezigheden toegestaan aan de personeelsleden van de rijksbesturen.

Het ontwerp past de verlofregeling voor contractuele en statutaire personeelsleden aan het Verdrag nr
132 (**) betreffende vakantie met behoud van loon aan. Het past ook de wijzigingen op het vlak van het
moederschapsverlof voorzien in de programmawet van 9 juli 2004 toe. Ten slotte komt het tegemoet aan
een aantal eisen op het vlak van het opvangverlof voor adoptie, het verlof om dwingende redenen van
familiaal belang en de compensatiedagen tussen kerstmis en nieuwjaar. Na goedkeuring door de
Ministerraad op 1 juli 2005 werd het ontwerp voor overleg aan de vakbonden voorgelegd. Hierna werd het
aangepast, maar voornamelijk wat de vorm betreft. (*) van 19 november 1998.(**) aangenomen in Genève
op 24 juni 1970.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Preventieve diplomatie

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, ging de Ministerraad
akkoord om volgende initiatieven inzake preventieve diplomatie te financieren op de begroting 2005
van de FOD Buitenlandse Zaken.

Op voorstel van de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, ging de Ministerraad akkoord
om volgende initiatieven inzake preventieve diplomatie te financieren op de begroting 2005 van de FOD
Buitenlandse Zaken.

Vredesopbouw en nationale verzoening - Regio van de Grote Meren: De NGO International Service for
Human Rights ondersteunt de verdedigers van de mensenrechten in de regio van de Grote Meren. Het
betreft de voortzetting van een lopend programma van steun aan en capaciteitsopbouw binnen lokale
ngo's en openbare instellingen die zich voor de omkadering en verdediging van mensenrechtenactivisten
inzetten in de DRC, Rwanda en Burundi. Meer concreet ondersteunt België een vorming in Genève en een
'women rights defenders regional workshop' die de vrouwen zal aanmoedigen om bij te dragen aan de
beslissingen die een invloed hebben op hun inzet als voorvechtsters van de mensenrechten.Vredesopbouw
en nationale verzoening - DRC: De regering van de Democratische Republiek Congo heeft aan België een
bijdrage gevraagd aan het budget voor de beveiliging van het verkiezingsproces, een essentiële
voorwaarde voor het welslagen ervan. Eerder besliste de Minister van Ontwikkelingssamenwerking om een
bijdrage van 1.000.000 euro vrij te maken en toe te kennen aan het trust-fund van UNDP voor de
beveiliging van de verkiezingen in de DRC. Intussen is gebleken dat de bijdragen van de andere landen
van de internationale gemeenschap niet volstaan, en besliste de Minister van Buitenlandse Zaken om een
extra-bijdrage van 500.000 euro te voorzien. Dit werd ook zo meegedeeld op de donorconferentie die op
11 juli 2005 in Brussel plaatsvond. Een extra bijdrage van ons land kan immers ook een aanmoediging
betekenen voor andere donoren. Vredesopbouw en nationale verzoening - Indonesië:De NGO Peace
Brigades International levert nuttig werk in Indonesië (nog geïntensifieerd na tsunami-ramp),
geconcentreerd in de twee uiteinden van het land, West-Papoea en Aceh waar er gewapende
separatistische bewegingen opereren. Conform zijn mandaat staat Peace Brigades International in deze
regio's in voor bijstand aan personen van niet-gewelddadige organisaties (voornamelijk
mensenrechtenorganisaties) die voor hun veiligheid vrezen.Vredesopbouw en nationale verzoening -
Afghanistan:Het programma van Solidarité Afghanistan Belgique is voornamelijk gericht op het herstel van
het basisonderwijssysteem en met de nadruk op de bevordering van de rol van de vrouwen in de
Afghaanse maatschappij. Het huidige project 'Rahman Meena Girls School' heeft als doel om aan 2.500
vrouwelijke studenten een betere kwaliteit van onderwijs te bieden door de bouw van nieuwe leslokalen en
het verstrekken van pedagogisch materiaal.Vredesopbouw en nationale verzoening - Irak:De FOD
Buitenlandse Zaken zal in het najaar de vorming organiseren van maximaal 15 Iraakse diplomaten. Deze
twee weken durende vorming zal aandacht hebben voor diverse strategieën inzake terrorismebestrijding
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Afrikaans ontwikkelingsfonds

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, keurde de Ministerraad een
voorontwerp van wet en een ontwerp van koninklijkbesluit goed over de deelname van België aan de
tiende wedersamenstelling van de middelen van het Afrikaans ontwikkelingsfonds.

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, keurde de Ministerraad een voorontwerp
van wet en een ontwerp van koninklijkbesluit goed over de deelname van België aan de tiende
wedersamenstelling van de middelen van het Afrikaans ontwikkelingsfonds.

Men geeft aan het fonds de nodige middelen voor de periode 2005-2007 om de armoede te bestrijden
door aan de arme landen in de regio interestvrije leningen op zeer lange termijn toe te kennen.Het
Afrikaans ontwikkelingsfonds is een internationale financiële instelling die in 1972 werd opgericht en die
door Afrikaanse Ontwikkelingsbank wordt bestuurd. Het begon zijn activiteiten in 1974. Zijn doel is de
economische en sociale ontwikkeling van de armste Afrikaanse landen te ondersteunen. België is in juli
1974 lid geworden van het fonds en heeft aan elke voorgaande wedersamenstelling deelgenomen. De
deelname aan de tiende samenstelling van de middelen van het fonds bedraagt 1,55%. Dit stemt overeen
met de globale begrotingslast van ongeveer 60 miljoen euro die over de begrotingen 2005 tot 2007 wordt
verdeeld.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Jongerenwerkgelegenheid

Op voorstel van mevrouw Freya van den Bossche, Minister van Werk, keurde de Ministerraad een
reeks maatregelen goed om de werkgelegenheid van jongeren te bevorderen.

Op voorstel van mevrouw Freya van den Bossche, Minister van Werk, keurde de Ministerraad een reeks
maatregelen goed om de werkgelegenheid van jongeren te bevorderen.

Midden april gaf de Minister de aanzet tot de uitwerking van een reeksmaatregelen. Op basis daarvan
heeft een werkgroep een pakket van voorstellen uitgewerkt. Die zijn nu geconcretiseerd. Slechts 1 op 2
leerplichtige jongeren uit het deeltijds onderwijs vindt vandaag een stage. En dat terwijl de combinatie
werken en leren precies de bedoeling is. Daarom is er voor hen de startbonus. Een jongere die werk vindt,
krijgt een premie van 500 euro voor de eerste 2 jaar. Wie zijn stage met succes afrondt, krijgt een extra
van 750 euro. De werkgever die stageplaatsen aanbiedt, wordt fiscaal beloond en wie de jongere ook nog
een opleiding aanbiedt, krijgt een tutoraatsbonus per jongere. Een remmende factor voor werkgevers om
stages aan te bieden aan jongeren uit het secundair of hoger onderwijs is de kost van het medisch
onderzoek. Daarom zal de federale overheid deze kost op zich nemen.Zowat 70% van de min 25-jarige
werklozen is laaggeschoold. Werk vinden is voor hen een aartsmoeilijke klus. Niet alleen de werkgevers uit
de privé-sector moeten een inspanning leveren om meer jongeren aan een job te helpen. Ook de federale
overheid moet haar verantwoordelijkheid nemen. Daarom wordt het aantal publieke startbanen -jobs voor
laaggeschoolden tot 26 jaar- verdubbeld. Bovendien worden criteria uitgewerkt voor de aanwerving van
doelgroepjongeren en zal de startbaanverplichting voor openbare diensten opgetrokken worden van 1,5%
naar 3%. Een volgende maatregel is de versoepeling van de Individuele Beroepsopleiding (IBO). Vandaag
kan een jongere, eens afgestudeerd van het technisch- of beroepsonderwijs, een specifieke opleiding
volgen met het oog op een gegarandeerd contract met een werkgever. De werkgever krijgt dan een
tussenkomst van de RVA van 650 euro per maand (dat is het gemiddelde van de geactiveerde
werkloosheidsuitkering). Het is voor de werkgever ook een prima middel om knelpuntberoepen ingevuld te
krijgen. In het nieuwe systeem kan een jongere voortaan gedurende twee maanden de stiel leren op de
werkvloer zelf. De werkgever die een jongere de kans geeft om werkervaring op te doen krijgt een premie
voor de begeleiding. Ten slotte is er een reeks maatregelen die jonge werkzoekenden aanmoedigt een
eigen zaak op te zetten. Het startersfonds biedt aan startende jongeren praktische en financiële
ondersteuning gedurende drie tot zes maanden. Heeft de jongere tijdens deze periode geen andere bron
van inkomsten, dan krijgt hij een maandelijkse ondersteuning van 375 euro. Deze onkostenvergoeding
wordt nu verhoogd met de wachtuitkering waardoor de vergoeding minstens verdubbelt. Elke werkloze
jonger dan 30 jaar - ongeacht of hij de wachttijd heeft doorlopen - heeft recht op de startbonus voor
zelfstandigen. Daarnaast wordt ook de renteloze lening waarop startende jongeren recht hebben,
verdubbeld van 2250 naar 4500 euro. En ook de periode waarin hij kan rekenen op ondersteuning en
advies wordt met een half jaar verlengd.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Ouderschapsverlof

Op voorstel van mevrouw Freya Van den Bossche, Minister van Werk, keurde de Ministerraad een
aantal ontwerpen van koninklijk besluit goed (*) aangaande de loopbaanonderbreking voor
ouderschapsverlof.

Op voorstel van mevrouw Freya Van den Bossche, Minister van Werk, keurde de Ministerraad een aantal
ontwerpen van koninklijk besluit goed (*) aangaande de loopbaanonderbreking voor ouderschapsverlof.

De ontwerpen passen de bedragen van de uitkeringen voor het ouderschapsverlof en de
loopbaanonderbreking voor medische bijstand en palliatieve zorgen aan. De Ministerraad had op 15 april
2005 zijn akkoord gegeven om de uitkering voor alle thematische verloven te verhogen vanaf juli 2005.
(*)- het ontwerp van koninklijk besluit tot wijziging van het koninklijk besluit van 12 augustus 1991
betreffende de toekenning van onderbrekingsuitkeringen aan de personeelsleden van het onderwijs en de
psycho-medisch-sociale centra,- het ontwerp van koninklijk besluit tot wijziging van het koninklijk besluit
van 19 november 1998 betreffende de verloven en de afwezigheden toegestaan aan personeelsleden van
de rijksbesturen,- het ontwerp van koninklijk besluit tot wijziging van het koninklijk besluit van 7 mei 1999
betreffende de onderbreking van de beroepsloopbaan van het personeel van de besturen,- het ontwerp
van koninklijk besluit tot wijziging van het koninklijk besluit van 16 maart 2001 betreffende de verloven en
de afwezigheden toegestaan aan sommige personeelsleden van de diensten die de rechterlijke macht
terzijde staan,- het ontwerp van koninklijk besluit tot wijziging van het koninklijk besluit van 10 juni 2002
betreffende de toekenning van onderbrekingsuitkeringen aan de personeelsleden van de
overheidsbedrijven die in toepassing van de wet van 21 maart 1991 houdende hervorming van sommige
economische overheidsbedrijven bestuursautonomie verkregen hebben.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Aziatisch ontwikkelingsfonds

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, en de heer Christian Dupont,
Minister van Ontwikkelingssamenwerking, keurde de Ministerraad een voorontwerp van wet goed, die
met de deelname van België aan de achtste wedersamenstelling van de middelen van het Aziatisch
Ontwikkelingsfonds instemt.

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, en de heer Christian Dupont, Minister van
Ontwikkelingssamenwerking, keurde de Ministerraad een voorontwerp van wet goed, die met de deelname
van België aan de achtste wedersamenstelling van de middelen van het Aziatisch Ontwikkelingsfonds
instemt.

Het aandeel van België in de wedersamenstelling van 3,3 miljard USD blijft behouden op 0,72%. De
Belgische bijdrage is dus 19,88 miljoen euro. Het bedrag is betaalbaar in 4 gelijke schijven van 4,97
miljoen euro die worden ingeschreven op de begroting van de Ontwikkelingssamenwerking in 2005, 2006,
2007 en 2008.Het Aziatisch ontwikkelingsdfonds werd op 28 juni 1974 officieel opgericht met het oog op
de herstructurering en de rationalisering van de financiële middelen die de Aziatische Ontwikkelingsbank
(AZOP) ter beschikking wildestellen van haar armste leden tegen concessionele voorwaarden.Het fonds
haalt zijn actiemiddelen uit de budgettaire bijdragen van de regionale en niet-regionale ontwikkelde
landen-leden en dient regelmatig over te gaan tot een wedersamenstelling van zijn middelen. De nieuwe
geïndustrialiseerde economieën (Korea, Singapour, Taiwan) en de regionale opkomende landen (China,
Maleisië en Thailand) nemen deel aan de wedersamenstelling.Het doel van het fonds is de Bank te helpen
bijdragen tot de economische en sociale ontwikkeling van de armste lidstaten door hen leningen toe te
kennen om projecten te financieren aan zeer gunstige voorwaarden (looptijd van maximum 32 jaar,
terugbetaling over 24 jaar met een gratieperiode van 8 jaar, lage interestvoet). Sinds enkele jaren
ondersteunt ze ook structurele en sectorale aanpassingsprogramma's.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Geautomatiseerde stemming

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad
een ontwerp van samenwerkingsakoord met de Gewesten goed over de geautomatiseerde stemming.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, keurde de Ministerraad een
ontwerp van samenwerkingsakoord met de Gewesten goed over de geautomatiseerde stemming.

Het ontwerp behandelt:- de samenwerking op organisatorisch, financieel en technisch vlak om de
geautomatiseerde stemsystemen te gebruiken voor de lokale verkiezingen in 2006 en de federale
wetgevende verkiezingen in 2007.- het sluiten van een overeenkomst tussen de federale staat, de
gewesten en de constucteurs over de opschaling van de stemapparatuur van de eerste generatie.- het
sluiten van een overeenkomst tussen de federale staat, de Gewesten en de constructeurs over het
onderhoud en de bijstand van het stemmaterieel op de dag van de verkiezingen.De kosten voor de
opschaling zijn voor de helft ten laste van de federale overheid en voor de helft van de drie gewesten. De
stemapparatuur zal nog twee verkiezingen worden gebruikt. De kosten voor het onderhoud zijn ten laste
van de gemeenten en de kosten voor de bijstand op de verkiezingsdag zijn ten laste van de overheid die
de verkiezingen organiseert.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Strategisch pensioenrapport

Op voorstel van de heer Bruno Tobback, Minister van Pensioenen, nam de Ministerraad kennis van het
nationaal strategisch pensioenrapport.

Op voorstel van de heer Bruno Tobback, Minister van Pensioenen, nam de Ministerraad kennis van het
nationaal strategisch pensioenrapport.

Het nationaal strategisch pensioenrapport kadert in de beslissing van de Europese Raad van Laken (*) om
rond pensioenen een open coördinatie op te starten. Die biedt een structuur voor politieke samenwerking
tussen de lidstaten op dit gebied. Het rapport is opgebouwd rond drie centrale doelstellingen voor het
pensioenbeleid die tijdens het Belgisch voorzitterschap van de Europese Unie door de Staats- en
Regeringsleiders werden goedgekeurd: de pensioenen dienen toereikend, financieel haalbaar en
aanpasbaar te zijn aan nieuwe maatschappelijke en individuele behoeften. Het rapport beschrijft hoe
België die doestellingen beleidsmatig vertaalt.(*) op 14 en 15 december 2001.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Werkbonus openbare sector 2005

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, en mevrouw
Freya Van den Bossche, Minister van Werk, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit
goed tot uitvoering van de wet (*) tot toekenning van een werkbonus onder de vorm van een
vermindering van de persoonlijke bijdragen van sociale zekerheid aan werknemers met lage lonen en
aan sommige werknemers die het slachtoffer waren van een herstructurering en tot wijziging van het
koninklijk besluit (**) tot uitvoering van bovenvermelde wet.

Op voorstel van de heer Rudy Demotte, Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, en mevrouw
Freya Van den Bossche, Minister van Werk, keurde de Ministerraad een ontwerp van koninklijk besluit goed
tot uitvoering van de wet (*) tot toekenning van een werkbonus onder de vorm van een vermindering van
de persoonlijke bijdragen van sociale zekerheid aan werknemers met lage lonen en aan sommige
werknemers die het slachtoffer waren van een herstructurering en tot wijziging van het koninklijk besluit
(**) tot uitvoering van bovenvermelde wet.

Het ontwerp verhoogt de bedragen van de werkbonus.Het ontwerp wordt voor advies binnen een maand
aan de Raad van State voorgelegd.(*) wet van 20 december 1999, artikel 2, §2 vierde lid. (**) van 17
januari 2000.
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Samenwerkingsakkoord Kustwacht

De Ministerraad nam kennis van de beslissing van de Vlaamse en de Federale Regering om de
uitoefening van hun respectievelijke bevoegdheden inzake de Noordzee via een
samenwerkingsakkoord vast te leggen. Dit is een initiatiefvan de heer Kris Peeters, Vlaams Minister
van Openbare Werken, en de heer Johan Vande Lanotte, Vice-Eerste Minister en Minister van de
Noordzee. Het samenwerkingsakkoord houdt de oprichting van een structuur Kustwacht in, die zal
instaan voor de coördinatie en het overleg tussen de betrokken federale en gewestelijke diensten.

De Ministerraad nam kennis van de beslissing van de Vlaamse en de Federale Regering om de uitoefening
van hun respectievelijke bevoegdheden inzake de Noordzee via een samenwerkingsakkoord vast te
leggen. Dit is een initiatiefvan de heer Kris Peeters, Vlaams Minister van Openbare Werken, en de heer
Johan Vande Lanotte, Vice-Eerste Minister en Minister van de Noordzee. Het samenwerkingsakkoord houdt
de oprichting van een structuur Kustwacht in, die zal instaan voor de coördinatie en het overleg tussen de
betrokken federale en gewestelijke diensten.

De basisprincipes bij deze samenwerking zijn de gelijkwaardigheid tussen de verschillende partijen, het
wederzijds respect voor de wettelijke bevoegdheden en de optimale benutting van infrastructuur en
middelen, om dubbele investeringskosten te vermijden. De Kustwacht zal bestaan uit een beleidsorgaan,
een overlegorgaan en een secretariaat:- Het beleidsorgaan coördineert de samenwerking tussen de
verschillende diensten en formuleert voorstellen en adviezen aan de bevoegde ministers en aan de
federale en Vlaamse Regering.- Het overlegorgaan, waarin de technici zetelen, formuleert voorstellen en
adviezen aan het beleidsorgaan; de gouverneur van de provincie West-Vlaanderen is voorzitter van dit
overlegorgaan. Dit orgaan kan werkgroepen oprichten om dossiers nader te onderzoeken. - Het
secretariaat van beide organen en werkgroepen wordt waargenomen door één secretaris aangeduid door
de federale overheid en één secretaris aangeduid door het Vlaams Gewest. Een belangrijk element in de
samenwerking is het rampenplan Noordzee. Na de ramp met de 'Herald of Free Enterprise' werd de
gouverneur van de provincie West-Vlaanderen belast met de opmaak van een rampenplan voor de
Noordzee. Met het samenwerkingsakkoord komt er nu een juridische basis voor het rampenplan.
Daarnaast doen zich ook situaties voor die geen ramp zijn, maar die wel een dringend optreden vereisen.
Voortaan worden voor deze situaties afspraken gemaakt rond operationele permanentie op basis van dit
samenwerkingsakkoord. Verder beschikken de verschillende federale en gewestelijke diensten over
verschillende informatie. Via een koppeling van de informatiesystemen is nu een optimale informatie-
uitwisseling mogelijk. Tot slot wordt er op operationeel gebied gewerkt aan de samenwerking tussen het
Vlaamse Maritiem Reddings- en Coördinatiecentrum (MRCC) en het federaal Maritiem Informatie Kruispunt
(MIK). Dit samenwerkingsakkoord beoogt een efficiënte samenwerking tussen het federale en Vlaamse
niveau, om zo alle gebruiksfuncties van mens en milieu op elkaar af te stemmen voor een gezonde en
veilige Noordzee.
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Zending naar Congo

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, stemde de Ministerraad in met
de zending van Belgische militaren naar de Democratische Republiek Congo (Kinshasa en Kamina).

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, stemde de Ministerraad in met de
zending van Belgische militaren naar de Democratische Republiek Congo (Kinshasa en Kamina).

De militairen zullen er instaan voor de vorming van het kaderpersoneel van de drie brigades van het
geïntegreerde Congolese leger tijdens het tweede semester van 2005. De vorming bestaat uit de
bijscholing van de hogere kaderleden door negen Belgische onderrichters in het Centre Supérieur Militaire
te Kinshasa. Het tweede deel bestaat uit de tactische vorming van de lagere kaderleden onder de vorm
van een praktische opfrissing door vijftien Belgische opleiders op de vlakte van Kamina. Ze zullen
vergezeld zijn van een kleine ondersteuningseenheid bestaande uit acht militairen en uitgerust met
noodzakelijke middelen.
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Nationaal actieplan sociale insluiting

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Maatschappelijke Integratie, heeft de
Ministerraad akte genomen van het implementatierapport van het Nationaal Actieplan (NAP) Sociale
Insluiting 2005-2006.

Op voorstel van de heer Christian Dupont, Minister van Maatschappelijke Integratie, heeft de Ministerraad
akte genomen van het implementatierapport van het Nationaal Actieplan (NAP) Sociale Insluiting
2005-2006.

De Minister wordt belast met het overmaken van het document aan de Europese Commissie.Het doel van
dit rapport is:- de uitvoering van het NAP Sociale Insluiting 2003-2005 evalueren- de tendensen en
uitdagingen van het volgend NAP Sociale Insluiting voorstellen.Op basis van deze elementen die door alle
Lidstaten worden verschaft, zal de Europese Commissie in december 2005 een analyserapport opstellen,
dat de basis zal zijn van het volgend NAP Sociale Insluiting.Het rapport dat nu wordt voorgesteld, biedt
meer bepaald een volledig overzicht van de gemeenschappelijke inspanningen van de federale overheid
en van de gefedereerde overheden om de armoede en de sociale uitsluiting te bestrijden: zo werden, sinds
de oprichting van het eerste NAP, 290 maatregelen genomen, waarvan ongeveer de helft betrekking heeft
op de werkgelegenheid.Sinds juni 2005 is een permanent monitoringsysteem rechtstreeks toegankelijk
voor het publiek op de site www.mi-is.be. Ter herinnering: de NAP's Sociale Insluiting vinden hun
oorsprong in de Top van Lissabon in maart 2000, waar de Europese Unie zich tot doel heeft gesteld om de
armoede en de sociale uitsluiting uit te roeien tegen 2010. Zo hebben alle Lidstaten zich ertoe verbonden
een actief beleid inzake armoedebestrijding uit te voeren.
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Milieuzorg binnen de federale overheid

Op voorstel van mevrouw Els Van Weert, Staatssecretaris voor Duurzame Ontwikkeling en Sociale
Economie, keurde de Ministerraad een maatregel goed die binnen elke federale overheidsdienst
permanente aandacht voor milieuzorg concretiseert.

Op voorstel van mevrouw Els Van Weert, Staatssecretaris voor Duurzame Ontwikkeling en Sociale
Economie, keurde de Ministerraad een maatregel goed die binnen elke federale overheidsdienst
permanente aandacht voor milieuzorg concretiseert.

Tegen eind 2005 moet milieuzorg een volwaardig onderdeel uitmaken van de werking van de federale
overheidsdiensten. Hiermee wordt invulling gegeven aan een engagement dat de federale regering in
2000 heeft genomen.Volgens de Staatssecretaris kan de federale overheid nu ten volle haar voorbeeldrol
spelen. Door op de kantoren zorg te dragen voor het milieu dringt de federale overheid de druk op het
leefmilieu door haar dagelijkse werking terug. Iedere overheidsdienst moet op systematische en
samenhangende wijze zorg dragen voor het milieu. Bijkomend moet iedere overheidsdienst zijn
milieuzorgsysteem door een externe auditor laten controleren en goedkeuren. Hierdoor zal ieder
overheidsdienst uiterlijk in 2007 gewaarmerkt worden met het door de Europese Commissie erkende EMAS
-label. De Staatssecretaris is van mening dat de geloofwaardigheid van de overheidsbeslissingen op het
vlak van duurzame ontwikkeling veronderstelt dat de overheid zelf het voorbeeld geeft door de milieu- en
sociale impact van haar activiteiten te minimaliseren. Die geloofwaardigheid wordt versterkt door de
milieuzorg binnen de overheidsdiensten te onderwerpen aan een externe controle volgens de Europese
normen. Omdat verschillende overheidsdiensten reeds op vrijwillige basis rekening houden met de impact
van hun werking op het milieu, wordt er voor de certifiëring op drie snelheden gewerkt.Een eerste groep,
waaronder de Kanselarij van de Eerste Minister, de POD Duurzame Ontwikkeling, het Federaal Planbureau,
de POD Wetenschapsbeleid en de Belgische Technische Coöperatie, kan onmiddellijk starten met de
voorbereiding van de externe controle die ten laatste begin 2006 wordt afgerond.Op basis van de
evalautie van de eerste groep zal een tweede groep, waartoe onder andere de FOD Mobiliteit, de FOD
Economie en de FOD Volksgezondheid behoren, het EMAS-certificaat in de loop van 2006 behalen. De
derde groep, waartoe onder andere grote administraties zoals de FOD Financiën ende FOD Binnenlandse
Zaken behoren, krijgen wat meer tijd voor een grondige voorbereiding met extra begeleiding voor het
implementeren van een milieuzorgsysteem. Uiterlijk in 2007 behalen zij het EMAS-certificaat. Bijzondere
aandacht gaat naar de aanstelling van milieuverantwoordelijken en het verstrekken van opleidingen
inzake milieuzorg. De beleidscellen van de Staatssecretaris zijn momenteel in volle voorbereiding voor het
behalen van het EMAS-certificaat in november 2005.

1 / 2



© 2020 - news.belgium.be

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie

2 / 2



© 2020 - news.belgium.be

20 jul 2005 -17:00

Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Opvolging internationale verbintenissen duurzame ontwikkeling

Op voorstel van mevrouw Els Van Weert, Staatssecretaris voor Duurzame Ontwikkeling en Sociale
Economie, en de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, nam de Ministerraad kennis
van een plan van aanpak om de internationale verbintenissen met betrekking tot duurzame
ontwikkeling om te zetten naar de Belgische wetgeving.

Op voorstel van mevrouw Els Van Weert, Staatssecretaris voor Duurzame Ontwikkeling en Sociale
Economie, en de heer Karel De Gucht, Minister van Buitenlandse Zaken, nam de Ministerraad kennis van
een plan van aanpak om de internationale verbintenissen met betrekking tot duurzame ontwikkeling om te
zetten naar de Belgische wetgeving.

Het plan is een antwoord op een kritiek die het rekenhof in haar Rapport over de Coördinatie van het
federaal beleid Duurzame Ontwikkeling formuleerde.De Staatssecretaris is van mening dat er nood is aan
een goede opvolging van de internationale verbintenissen in het algemeen en inzake duurzame
ontwikkeling in het bijzonder. Het feit dat België op de internationale fora steeds pleitbezorger is van de
consequente integratie van 'duurzame ontwikkeling' op alle bestuursniveaus, versterkt dit inzicht.
Inventarisatie van de internationale verbintenissen inzake duurzame ontwikkeling is het vanzelfsprekende
vertrekpunt.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Algemene ramp

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, nam de Ministerraad twee
beslissingen over de overstromingen van eind juni en begin juli 2005.

Op voorstel van de heer Patrick Dewael, Minister van Binnenlandse Zaken, nam de Ministerraad twee
beslissingen over de overstromingen van eind juni en begin juli 2005.

De Ministerraad keurde het ontwerp van koninklijk besluit goed, dat de overvloedige neerslag die op 3 en
4 juli 2005 in verschillende gemeenten van de provincie West en Oost-Vlaanderen en Hengouwen
plaatsvond, als algemene ramp erkent.De beslissing van de Ministerraad betekent dat de burgers uit die
gemeenten vanaf 25 juli hun schadedossier kunnen indienen bij hun gemeente. De gemeenten zullen het
dossier overmaken aan de Dienst Rampenschade van de Provincie. Om de dossierbehandeling te
bespoedigen zullen de Gouverneurs extra personeel kunnen aanwerven. Deze ramp omvat de meeste
gemeenten uit de Provincies Oost- en West-Vlaanderen, alsook een aantal gemeenten uit de Provincie
Henegouwen. Voor de watersnood van 29 juni zal men zo snel mogelijk tot de procedure voor de erkenning
als ramp overgaan. Daartoe nam de Minister van Binnenlandse Zaken reeds volgende stappen: - de
Gouverneurs van de provincies Oost-Vlaanderen, Vlaams-Brabant, Antwerpen, het administratief
arrondissement Brussel Hoofdstad, Henegouwen, Waals-Brabant, Luik en Luxemburg werden
aangeschreven zodat die hem een lijst van de getroffen gemeenten kunnen overmaken; - aan het KMI
werd een advies gevraagd over het 'uitzonderlijk karakter van de neerslag'.
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Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Gellingen, één jaar na de ramp

Op 30 juli 2004 om 8u57 vond er op het industrieterrein van Gellingen door een lek in een
gashogedrukleiding een enorme ontploffing plaats. Het was een van de grootste rampen van de
Belgische geschiedenis. Talloze mensen vonden er de dood. Nog meer werden zwaar gewond.
Vandaag, bijna één jaar na deze ramp, vond de regering het noodzakelijk om een balans op te maken
van de aanpak die volgde op de ramp.

Op 30 juli 2004 om 8u57 vond er op het industrieterrein van Gellingen door een lek in een
gashogedrukleiding een enorme ontploffing plaats. Het was een van de grootste rampen van de Belgische
geschiedenis. Talloze mensen vonden er de dood. Nog meer werden zwaar gewond. Vandaag, bijna één
jaar na deze ramp, vond de regering het noodzakelijk om een balans op te maken van de aanpak die
volgde op de ramp.

Aangezien het gerechtelijk onderzoek naar de schade en de verantwoordelijkheden nog loopt, wil de
regering daarin op geen enkele wijze interfereren. Wel hebben de verschillende betrokken departementen
een interne analyse gemaakt over wat gebeurde, wat beter kon en hoe dit in beleidsopties vertaald kan
worden. Met andere woorden, we hebben vandaag een overzicht gemaakt van de feiten, van de aanpak
van de ramp en hoe die nog verbeterd kan worden en van hoe we dergelijke rampen in de toekomst
kunnen vermijden.1. Een bilan van de slachtoffersVolgens de cijfers afkomstig van Justitie maakte de ramp
24 dodelijke slachtoffers en 132 gewonden. 27 personen waren eind september 2004 nog
gehospitaliseerd. Het laatste slachtoffer verliet in juni 2005 het ziekenhuis. Daarnaast waren er ook nog
slachtoffers van de psychologische gevolgen van de ramp, zoals familie, vrienden en de collega's.2. De
aanpak na de rampMedische aanpakUit alle rapporten blijkt dat de hulpverleners zeer kordaat en efficiënt
hebben gewerkt. De eerste behandeling van de gewonden, de evacuatie en evenwichtige dispatching naar
de verschillende ziekenhuizen en de psychosociale slachtofferopvang zijn optimaal verlopen. Ook de
samenwerking tussen de Franse en de Belgische medische diensten verliep perfect aanvullend. Ook de
hulp van Defensie met ambulances, helikopters, communicatiewagens en natuurlijk het militair ziekenhuis
voor zwaarverbranden van Neder-over-Heembeek speelde een cruciale rol. De manier waarop deze
hulpverlening tot stand kwam, bewees dat we in ons land lessen hebben getrokken uit vorige rampen
zoals het Heyzeldrama en de Herald of Free Entreprise.Toch zijn er een aantal zaken waaraan gewerkt
moet worden. Voor elk van deze punten is momenteel een concreet KB in de maak. - Er was een zekere
aarzeling bij de aanvang van de crisis over het niveau waarop de coördinatie moest gebeuren. De
contactfunctie en de wachtrol van de Directeur medische hulpverlening bleken essentieel. Deze functie
bestaat nog niet over het hele land. Dit moet dus dringend worden gewaarborgd. - De eerste
intervenanten spelen een cruciale rol, gezien de beslissingen die ze in de eerste minuten moeten nemen.
Ze hebben dit wel zeer goed gedaan, maar om risico's te vermijden, moeten zij daarvoor in de toekomst
nog beter voor worden opgeleid. - Er ontbreekt een reglementaire basis voor de psychosociale
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hulpverlening. - De ramp in Gellingen heeft ook duidelijk gemaakt dat er een onrechtvaardigheid bestond
in de terugbetaling van geneesmiddelen en zogenaamde actieve verbanden voor zwaarverbranden. Dit is
inmiddels rechtgezet. - Eveneens bleek er nood te zijn aan een ambulante opvolgingsstructuur voor
verbrande patiënten. Ook hiervoor is inmiddels personeel aangeworven.De Stichting GellingenReeds snel
na de ramp werd duidelijk dat een heel aantal slachtoffers geen beroep kon doen op een
arbeidsongevallenverzekering. Het gaat om 23 slachtoffers, waarvan 2 doden. Het zou dramatisch zijn dat
die mensen voor de terugbetaling van de hoge kosten voor hun verzorging zouden moeten wachten op
een rechterlijke uitspraak en daaropvolgende burgerlijke procedure. Daarom werd in september de
Stichting Gellingen opgericht om die kosten aan de mensen terug te betalen. De middelen bestaan uit 2,2
miljoen euro en zijn afkomstig van Fluxys, de eigenaar van de gasleidingen, en Assuralia, de koepel van
verzekeraars. In de eerste fase werden aan de slachtoffers twee forfaitaire stortingen gedaan gebaseerd
op het aantal uren dat zij gehospitaliseerd waren. Ook de familie van de overledenen ontving een
forfaitaire storting.In een tweede fase werd gewerkt volgens individuele dossiers die rekening houden met
de schade die elk slachtoffer geleden heeft. In de loop van maart 2005 werd voor deze fase een totaal van
1.165.000 euro uitgekeerd. De derde fase is nog bezig en gaat over een derde van de slachtoffers voor wie
de verzorging nog volop bezig is en de uiteindelijke kost nog niet duidelijk is. Ook de Franse slachtoffers
zijn niet vergeten. Maar de Stichting wacht nog op volledige medische vragenlijsten waaruit opgemaakt
kan worden dat zij niet door een andere verzekering betaald worden. Ten slotte heeft de Stichting
Gellingen, samen met de verzekeraars, aan de slachtoffers een gratis juridische bijstand ter beschikking
gesteld.Rest nog de vraag wat er met de Stichting Gellingen moet gebeuren éénmaal alle betalingen zijn
uitgevoerd. De juridische structuur is immers zeer nuttig gebleken. Misschien is het daarom zinvol om dit
soepele en snel instrument te behouden om bij eventuele toekomstige rampen snel in actie te kunnen
treden.Juridische aanpakOok de rechterlijke instanties hebben bijzonder efficiënt gereageerd op deze
uitzonderlijke ramp. - Er werd door de voorzitter van de rechtbank van eerste aanleg een
onderzoeksrechter uitsluitend toegewezen aan dit dossier. Een voltijds onderzoeksteam (griffier,
referendaris en bediende) helpen hem daarbij.- Op het niveau van het gerechtelijke onderzoek van het
arrondissement werd een specifiek team van tien (en enkele maanden elf) onderzoekers voltijds
vrijgemaakt. Zij kregen bijkomende logistieke middelen zoals laptops, voertuigen...Dankzij deze
inspanningen komt de onderzoeksrechter reeds na 11 maanden op het einde van zijn onderzoek, terwijl
een termijn van 2 jaar was voorzien. Dit is uitzonderlijk snel. De onderzoeksrechter wacht nu enkel nog op
de medische en psychologische rapporten en het rapport van de aangeduide experts om zijn onderzoek
helemaal te kunnen afronden.Daarnaast werd in augustus 2004 een Coördinatiecel voor informatie en
slachtofferonthaal opgericht. Deze cel verzorgt de contacten tussen de slachtoffers, hun gezin, de
gerechtelijke instanties, de Justitiehuizen en de psychosociale diensten. Slachtoffers kunnen er ook terecht
voor alle inlichtingen.De cel heeft onder andere reeds een aantal gemeenschappelijke
informatievergaderingen van de slachtoffers gehouden, waarbij telkens meer dan 200 personen aanwezig
waren. Het succes van deze cel heeft bovendien aangetoond dat er binnen justitie nood is aan een
specifieke structuur voor een menselijke slachtofferopvang bij rampen. Civiele veiligheidDe Eerste Minister
wenst nogmaals een speciaal saluut te geven aan de wijkagent en de vijf brandweermannen die in
Gellingen zijn omgekomen. De inzet en het gevaar van het werk dat zij doen, wordt zo dikwijls onderschat.
De ramp in Gellingen heeft dit opnieuw op een pijnlijke manier duidelijk gemaakt.De bestaande plannen
voor de hervorming van de brandweer, de civiele veiligheid en de dringende medische hulpverlening
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kregen dan ook een terechte extra impuls. De begroting 2005 die in de maanden na de ramp werd
opgesteld, verhoogde het budget voor de civiele veiligheid met 15%. Het grootste deel van deze verhoging
wordt besteed aan de opleidingen van het personeel en de aanschaf van materieel voor de
brandweer.Maar de vreselijke gevolgen van de ramp waren mede ook aanleiding voor het oprichten van
een aantal werkgroepen belast met het uitwerken van een noodplan voor leidingen, met de opleiding
inzake rampencoördinatie, de inzet met gevaarlijke stoffen en dergelijke. Er wordt eveneens een
Kenniscentrum voor de brandweer opgericht.Tot slot werd een morele schadevergoeding van 53.200 euro
toegekend aan de leden van de brandweer en de civiele bescherming en hun nabestaanden, en voortaan
aan elk van hen die slachtoffer worden van een ongeval.3. de voorkoming van de rampZonder dus vooruit
te willen lopen op de conclusies van het gerechtelijk onderzoek, is beslist om een memorandum op te
stellen tussen de federale overheid, de transporteurs van gas en elektriciteit en de bouwsector om een
website op te richten waar op eenvoudige wijze kan gecheckt worden waar de hogedrukgasleidingen en
hoogspanningskabels in ons land liggen. Dit memorandum wordt vandaag door alle betrokkenen
ondertekend.

Gepubliceerd door FOD Kanselarij van de Eerste Minister - algemene directie Externe Communicatie

3 / 3



© 2020 - news.belgium.be

20 jul 2005 -17:00

Hoort bij Ministerraad van 20 juli 2005

Aankoopdossiersdefensie

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, keurde de Ministerraad een
aantal investeringen voor Defensie goed.

Op voorstel van de heer André Flahaut, Minister van Landsverdediging, keurde de Ministerraad een aantal
investeringen voor Defensie goed.

Eind 2003 gaf de regering haar goedkeuring aan een nieuw 'Stuurplan van Defensie' dat een verregaande
modernisering van de Belgische strijdkrachten moest toelaten. Hierbij werden duidelijke keuzes gemaakt
voor een kleiner, flexibeler, mobieler, beter uitgerust en sneller inzetbaar leger, in overeenstemming met
de Belgische ambities en mogelijkheden.In januari 2004 werd reeds een eerste keer een
orïëntatiedocument inzake grote investeringen voor deze legislatuur voorgelegd aan de ministerraad. Om
diverse redenen (verschuivingen in de planning, aanpassingen aantallen, aankoop van een tiental
steunhelikopters in 2006) werd vandaag een geactualiseerde versie voorgelegd. Het gaat gaat het om
ongeveer 2 miljard euro vastleggingen in de periode 2005-2007, waarvan meer dan 900 miljoen euro dit
jaar.Buiten de aankoop van nieuwe vrachtwagens 8 ton, wat reeds in 2003 beslist werd, volgde eind 2004
groen licht voor de aankoop van 352 multifunctionele, beschermende voertuigen, de zogenaamde MPPV
(Multi-Purpose Protected Vehicle) van het type Dingo 2 van de Duitse firma KMW.Vandaag werden op de
ministerraad bijkomende beslissingen genomen die, zoals de regering zich had voorgenomen in het
regeerakkoord, definitief een nieuw tijdperk moeten inluiden voor de uitrusting van Defensie en in het
bijzonder van de zogenaamde landcomponent (de vroegere landmacht). Met de beslissingen van vandaag
krijgt deze modernisering definitief vorm.Eerste dossier: LATV -light armoured tactical vehicleVandaag
werd definitief werk gemaakt van de vervanging van de oude Iltis jeeps door 620 nieuwe lichte voertuigen
4X4 (LATV).'Licht' bij manier van spreken, want de opvolger van de Iltis zal een flink uit de kluiten
gewassen voertuig van de firma IVECO worden. Het gaat over een totaal nieuwe generatie militaire
voertuigen aangepast aan de huidige vereisten in operaties.Concurrentie heeft volop gespeeld (niet
minder dan 7 inschrijvers).Vandaag werd beslist over de gunning van de eerste vaste schijf van 440
voertuigen en 120 ballistische beschermingskits, kostprijs 75 miljoen euro, wat ongeveer 10% goedkoper
is dan bij een vorige procedure eind 2004.Bijkomende voorwaardelijke schijven (telkens 90 voertuigen en
30 kits) kunnen later nog gegund worden.De eerste voertuigen worden verwacht in de eenheden in de
loop van 2006.Aan deze aankoop is een belangrijk economisch luik verbonden (meer dan 80% van de
contractwaarde, waarvan 23% directe en 57% indirecte compensaties).Dit dossier was dus een eerste
succesvolle test voor de nieuwe procedure die binnen de regering in maart van dit jaar werd afgesproken
en zorgt voor een positieve weerslag op de werkgelegenheid.Tweede dossier: Waarnemingsplatformen op
PANDURSinds geruime tijd werd ook uitgekeken naar een modernisering van de uitrusting van onze
verkenningseenheden.Vandaag werd beslist om 45 bestaande gepantserde voertuigen PANDUR
(aangekocht in 1996) te laten voorzien van waarnemingsplatformen met hoogtechnologische sensoren en

1 / 2



© 2020 - news.belgium.be

een Battlefield Management System (BMS).De oorspronkelijke producent van de voertuigen (STEYR
(Oostenrijk)) zal hiervoor samenwerken met de firma Thales (Franse groep met vestigingen in België) en
een reeks Belgische bedrijven.Het gaat om een contract van om en bij de 25 miljoen euro.Derde dossier:
AIV - Armoured Infantry VehicleEen ander minstens zo belangrijk dossier dat op tafel kwam was van de
toestemming om de procedure te starten voor de aankoop AIV (Armoured Infantry Vehicle).De AIV vormt
samen met de MPPV de kern van de transformatie van de landcomponent en veruit het belangrijkste
investeringsprogramma voor deze legislatuur.Waarde: bijna 800 miljoen euro voor 242 voertuigen in 7
verschillende versies.Sommige zullen uitgerust worden met een zwaar kanon (het dossier legt geen kaliber
op), andere met een kanon 30 mm.Verder zijn er voertuigen voor troepentransport, genie, commando,
ambulance en logistieke taken.3 schijven: vaste schijf 138, voorwaardelijke schijven 81 en 23 AIVDeze
voertuigen moeten definitief de bestaande rupsvoertuigen (LEOPARD, AIFV en M113) doen vergeten.Reeks
mogelijke leveranciers: o.a. MOWAG (Zwitserland), STEYR (Oostenrijk), GIAT (Frankrijk), IVECO (Italië) en
PATRIA (Finland).De economische return verbonden aan dit project kan zeer aanzienlijk worden (tot enkele
honderden miljoen euro).Een contract komt er waarschijnlijk eind 2005 - begin 2006.Vierde dossier:
fregattenTenslotte heeft de regering beslist onderhandelingen aan te vatten met Nederland over de
aankoop van twee tweedehands multifunctionele fregatten.Zij moeten de bestaande fregatten Wielingen
en Westdiep vervangen.Eind 2003 kreeg België reeds de gelegenheid 2 tweedehands M-fregatten over te
nemen van de NL Marine, die er zelf 6 zouden overhouden.Beide NL fregatten werden echter in maart
2004 verkocht aan Chili. De Belgische interesse voor tweedehands fregatten bleef echter bestaan en
ondertussen werden ook onderhandelingen opgestart met de Royal Navy, betreffende de eventuele
overname van 2 T23 fregatten. Eind juni 2005 bleken ook deze echter plots aan Chili verkocht. Sinds
enkele weken blijkt ook NL nu toch het afstoten van bijkomende fregatten te overwegen en kijkt hiervoor
opnieuw richting BE.De volgende stap is nu het ondertekenen van een Letter of Intent (LoI), waarna de
precieze modaliteiten voor de aankoop kunnen onderhandeld worden.Zou toelaten om, vermits beide
Marines over identieke schepen (NL houdt er 4 over) zouden beschikken, de reeds bestaande
samenwerking tussen de BE en NL Marine nog te versterken (operaties, opleiding, training,
logistiek).Dergelijke overname zou de escortecapaciteit van de Marine veilig stellen tot omstreeks 2025.
Aangenomen wordt dat het eerste schip zou kunnen geleverd worden in 2007, het tweede in
2008.Hiermee zou een bedrag van om en bij de 200 miljoen euro gepaard gaan.Ter afsluiting: Wat
Defensie doet o.m. in Afghanistan, in Kosovo, in de Democratische Republiek Congo en sinds enkele
maanden opnieuw in Bosnië-Herzegovina wordt internationaal erg gewaardeerd.Beter aangepast materieel
moet er voor zorgen dat dit in de toekomst nog doeltreffender en veiliger kan.
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Dienstprestaties voor betaaltelevisie

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, heeft de Ministerraad een ontwerp
van koninklijk besluit goedgekeurd tot wijziging van het koninklijk besluit (*) tot vaststelling van de
tarieven van de belasting over de toegevoegde waarde en tot indeling van de goederen en de
diensten bij die tarieven.

Op voorstel van de heer Didier Reynders, Minister van Financiën, heeft de Ministerraad een ontwerp van
koninklijk besluit goedgekeurd tot wijziging van het koninklijk besluit (*) tot vaststelling van de tarieven
van de belasting over de toegevoegde waarde en tot indeling van de goederen en de diensten bij die
tarieven.

Het ontwerp regelt de omzetting in Belgisch recht van de Europese Richtlijn (**) betreffende de
harmonisatie van de wetgevingen van de lidstaten inzake omzetbelasting. Het is meerbepaald van
toepassing op de dienstprestaties verricht door de organisaties voor betaaltelevisie.De dienstprestaties
verricht door de organisaties voor betaaltelevisie hebben een verlaging van het BTW-tarief genoten. Op 1
april 1992 werd immers het toepasselijk tarief voor deze diensten teruggebracht van het normale naar het
verlaagde BTW-tarief van 12 pct.Sindsdien heeft het medialandschap zich verder ontwikkeld en staat het
open voor nieuwe technieken.Het is aangewezen dat, ongeacht de gebruikte technologie, alle operatoren
die toegang verlenen tot radio- en televisieprogramma's door middel van een in de woning van de klant
geïnstalleerd decodeerapparaat, van hetzelfde verlaagd tarief kunnen genieten.(*) nr. 20 van 20 juli
1970.(**) 77/388/CEE van de raad van 17 mei 1977.
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